
 

 

 
 

Αθήνα, 16 Οκτωβρίου 2020 

 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ  ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

Θέμα: Δύσκολη έως αδύνατη η απορρόφηση των αποζημιώσεων από τους πληγέντες  της 

Εύβοιας 

 

Κατά την επίσκεψή του στις 27 Αυγούστου 2020 στη Χαλκίδα ο Υπουργός Υποδομών και 

Μεταφορών κ. Καραμανλής ενημερώθηκε για τις 2.500 αυτοψίες που έγιναν σε κτίρια που 

επλήγησαν από την πρόσφατη τραγωδία στις περιοχές των Δήμων Χαλκίδας και Διρφύων – 

Μεσσαπίων. 

Μετά τη σχετική ενημέρωση που είχε από τους τοπικούς φορείς, προέβη σε δηλώσεις – δεσμεύσεις, 

σύμφωνα με τις οποίες θα μπορούν οι πληγέντες δικαιούχοι αποζημιώσεων να λάβουν, με μία απλή 

αίτηση, τα ποσά των 5000 ευρώ τα φυσικά πρόσωπα και των 8.000 ευρώ οι επιχειρήσεις. 

Επειδή δεν έχει γίνει μέχρι σήμερα, δηλαδή 2 μήνες μετά την τραγωδία, καμία πληρωμή,  

 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 
1) Πόσες αιτήσεις έχουν υποβληθεί για τις συγκεκριμένες ζημιές και πόσες από αυτές έχουν 

ικανοποιηθεί και 

2) γιατί αφήνει ακόμη ανοιχτή τη δέσμευσή του για αποζημιώσεις στα υπόγεια και στις 

δευτερεύουσες κατοικίες; 

 
 
 

Ο ερωτών βουλευτής 
 

 
Αποστόλου Βαγγέλης  

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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